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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:924 De statliga avgifterna för sjöfarten 

Det finns många skäl att underlätta transporter till sjöss. Därför är det 
oroväckande när ekonomiska förutsättningar skapas som påverkar 
möjligheterna negativt. Vid årsskiftet höjde regeringen de statliga avgifterna för 
sjöfarten med 100 miljoner kronor. Höjningen innebär i praktiken att norra 
Sverige, med sina tunga industrier och företag som fraktar till resten av 
Sverige, påverkas både ekonomiskt och miljömässigt. Flera företag ser redan 
sjövägen som en förlustaffär till förmån för transporter över land. Samtidigt 
påstår sig regeringen att ha målsättningen att öka sjöfartsnäringen genom att 
överföra fler transporter från land till hav. Sammantaget blir situationen 
komplex på grund av att det dessutom finns andra faktorer som driver upp 
nivån på avgifterna. Ekonomiska villkor påverkar sjötransporterna och kan leda 
till att gods inte flyttas över från land till hav. Detta påverkar i sin tur 
utvecklingen för både näringsliv och klimatet. 

Med bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

På vilket sätt avser statsrådet att agera för att ökade avgifter inom sjöfarten inte 
ska leda till minskade transporter till sjöss? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-23
Besvaras senast
2017-03-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


